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Cesc Freixas: 'Rebre guardons pot ser contraproduent i perillós'

El cantautor Cesk Freixas considera que rebre guardons pot
ser contraproduent i una mica perillós perquè la importància
de la música és poder viure d'aquesta disciplina artística i fer
concerts de manera regular. En una entrevista al programa
'El Núvol' amb motiu de la seva participació al festival 'Petits
Camaleons', el cantant també parlat de les reivindicacions de
les seves cançons i del repte de tocar per a nens.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/cultura/103269.html
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